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@minvws.ni]; BEES. BE. IE (GE)EEEZM@minvwsni]To: 5.1.2e
§

From: 5.1.2
7 ( )

Sent: Thur 11/26/2020 9:59:15 AM

Subject: RE: Hulpaanbod farmaceuten

Received: Thur 11/26/2020 9:59:16 AM

Ha beiden,

Dank! Zie onder paar opmerkingen/vragen.

Groet,

Van: = [ 5.1.26 |}JE @minvws.nl>
Verzonden: donderdag 26 november 2020 09:48

Aan RED, BE IE (88) SEE irs;IEEE.ES (EEE) KEEN irs.

Onderwerp: RE: Hulpaanbod farmaceuten

Ik heb ERB gisteren uitgebreid gesproken. Er zit ook in de sector (zoals het verwoorde), weinig vertrouwen dat RIVM,
GGD-en de klus kunnen klaren... E benoemde ook nog dat wiebes niet blij was dat de vaccin brief niet afgestemd, of niet

goed afgestemd, of dat wiebes zijn zin niet had gehad (dit laatste vul ik nu in) was. Dus er loopt wel wat door elkaar hier. Ik heb

ook met HERE HEE gesproken , zij heeft ook een mail gestuurd, en daar spreekt ook nog wel

aren ult.wat geen-vertrouwen-dat-we-de-klus-gaan-

Ik vind hulpaanbod over distributie tikkie vreemd (met name mail van

a wi
de farmaceutische

industrie is niet aangewezen om hun vaccins in de burger te krijgen. Hun rol houdt op bij het aanleveren van hun mooie vaccins

bij groothandel/ziekenhuis of RIVM magazijn..(schrijf ik even huiselijk). Maar |JEEEgaf ook wel aan dat dit niet perse een

IEEE st=rdpunt is, dat ze zich ook als betrokken burger zorgen maakt... (wat ook best mag..)

EEE obeert op allerlei mogelijke manieren hun voet tussen de deur te krijgen bij ons, dus eens met wat je hier zegt. Zij

dragen verantwoording voor netjes afleveren producten (stickeren van de dozen, goede bewaarmogelijkheden, etc.). Wij gaan

over de implementatie. Ik vind het niet zuiver als de industrie daar iets over te zeggen krijgt. Ik snap ook niet precies waar die

zorgen vanIEEEEMMop gebaseerd zijn. Kunnen ze dat concreet maken? Willen zij het doen in plaats van het RIVM? Ik vind dat

nog niet helemaal helder ©

Bij de punten over communicatie over wat een vaccin kan/doet/bijwerkingen hebben wij (overheid) en industrie wel een

gemeenschappelijk belang: de industrie heeft baat bij vertrouwen bij publiek in hun producten. En wij ook.

Dat ben ik ook niet helemaal eens met ze. De industrie heeft nog een ander belang en dat is zo veel mogelijk spullen verkopen.
Natuurlijk moeten we heel helder zijn over kansen en risico’s van vaccins, en daarmee ook over mogelijke bijwerkingen. Vanuit

hun rol kunnen ze daarom geen plek krijgen in onze communicatie campagne. Dan krijg je echt een "Wij van WC eend verhaal”.

De punten die VIG noemt in zijn brief, vind ik wel redelijk. En mogelijk kan een platform daar van dienst zijn. Dat er een overleg
vorm is waar overheidspartijen samen zitten met beoordelende instanties (1G], LAREB, CBG/EMA/GR) en uitvoerende instanties

(RIVM/GGD-en/huisarts koepels?) en VWS. Het elkaar snel kunnen vinden, korte communicatielijnen, zou een meerwaarde

moeten hebben. Met name omdat we de grootste introductie van een nieuw product ooit in de geschiedenis gaan doen. Streven

naar een 100% marktpenetratie binnen een jaar, van een product dat een jaar geleden nog niet bestond, tis een klus. maar daar

vertel ik jullie niets nieuws.

Er is een werkgroep veiligheidsbewaking met vertegenwoordiging uit CBG, Lareb, IG] en VWS. Daarnaast zijn er overleggen
tussen RIVM, VWS en uitvoerende partijen. Wil VIG nog iets anders daarnaast?

Maar ik heb niet op mijn netvlies wat er allemaal al ingericht is, op dit vlak. En of de normale lijnen die we hebben,

bijwerkingen=lareb, duiding bijwerkingen=taak cbg/ema/RIVM, eventuele terughalen van markt (IGJ/cbg) voldoende ingericht
zijn voor wat er aan komt.

Lareb gaat veel actiever monitoren dan bij andere vaccins, maar mochtje nog andere ideeén hebben dan zijn ze heel welkom!

Wellicht kun je een keer aansluiten bij de werkgroep veiligheidsbewaking? [ERIEY = daar nu bij vanuit ons.

We kunnen dit eens met GMT (die de normale beleidscontacten tussen igj/lareb,cbg, industrie heeft rondom geneesmiddelen) en

pg kunnen bespeken of inrichting van een platform wenselijk is, gezien de schaal die eraan komt..GMT heeft al een

geneesmiddelen keten overleg waar igj/lareb/cbg/ccmo(?)/e.d in zitten...

Ik wil hier best een rol in spelen om dit verder op te pakken... maar ik heb dus ook niet scherp wat er al is... en of VIG naar iets

vraagt, wat er al is of al lang geregeld is rondom vaccins. (waar ze soms ook een handje van hebben om zo iets aan te pakken).

Groeten
irm
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Wij willen u dan ook met gepaste indringendheid vragen om snel een platform in te richten onder regie van uw ministerie, analoog aan het

Coronaberaad Leveranciers van eerder dit jaar, met een efficiénte vertegenwoordiging vanuit onze betrokken bedrijven en de relevante

instanties.

De onderwerpen voor dialoog en samenwerking zijn onder andere:

. * Uitwisselen van kennis en ervaring over de vaccins en geneesmiddelen

. * Uitwisselen van kennis en ervaring om de zorg aan Covid-19 patiénten te verbeteren, zodat vermijdbare ziekenhuisopnames
verminderen

. * Tijdig identificeren van knelpunten en risico’s in de exit strategie, zoals het aandragen van oplossingen voor niet-voorzienbare

bijwerkingen van de vaccins

. * Afstemmen communicatieboodschappen vanuit bedrijven en overheid naar zorgverleners en het brede publiek

. * Rapportage, opvolging en duiding van mogelijke bijwerking en klachten

Wij zouden het zeer op prijs stellen als u bereid bent zo n platform spoedig in te richten zodat we gezamenlijk met vereende krachten en op de

meest efficiénte manier deze enorme nitdaging tot een succes maken.

ven: HE IE IE OD mins

Verzonden: woensdag 25 november 2020 23:58

Onderwerp: RE: Hulpaanbod farmaceuten

HaERRCl wil jij oppakken/bezien?
Groet!

Van:Ba12]5.2: 12 [512] minezk.nl>

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 11:03

minvws.nl>

Onderwerp: Hulpaanbod farmaceuten

HoBB 5128 5.1.2

Bijgaande brief heb ik ter informatie ontvangen. Ik lees het als een constructief aanbod van de farmaceutische sector om

mee te werken aan de enorme opgave om de vaccinaties goed te laten lopen.

Als ik of collega’s van ezk kunnen helpen met verder contact of op een andere manier dan hoor ik het graag.

Vnendelyjke groet,

X

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u

niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden,
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te

verwijderen.
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard

ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch

verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you

are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you



962178

are requested to inform the sender and delete the message.

The State accepts no lability for damage of any kind resulting from the

risks inherent in the electronic transmission of messages.


